
 

                                                                                                                    

 

 

 

 Referat fra skolebestyrelsesmøde - 12.12.23 kl.17.15-

18.15 med efterfølgende spisning.  

Deltagere: Søren Palshøj (formand), Fritze Friis-Thorsen (næstformand), Pia Jakobsen, Tommy 

Christensen, Mathilde Pust, Signe Kring (medarbejderrep.) Pia Rasmussen (medarbejderrep.), 

Lene Kronow (skoleleder) Charlotte (mellemleder), Pelle (9A) formand og Laura (9A) 

næstformand.  

Fraværende: My, Signe, Mathilde,  

Dagsorden Ansvarlig Bemærkninger 

1. Bemærkninger til 

dagsorden 

 intet 

2. Godkendelse af referat  godkendt 

3. Nyt fra parterne 

- Ledelse 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lene/Charlotte 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ledelse: 

• Indskrivning af 

forårsbørn: Her i 

eftermiddag er 

klassedannelsen blevet sendt 

ud. Vi får en fyldt klasse med 

23 elever. Der er 5 elever der 

har ønsket os og kommet ind, 

to der ønskede en anden 

skole, som ikke har fået den 

og en som har fået ønsket om 

anden skole. Der er 7 elever 

som har ønsket os, som er 

blevet afvist. 2. børn flytter 

ind i distriktet.  

• Ny sekretær. Diana er 

startet.  

• Nye skærme. Der er købt 10 

nye skærme så alle klasser 

får ny.  

• Vi har indskrevet 3 nye børn 

og to familier er flyttet til 



 

                                                                                                                    

 

 

 

 

 

- Medarbejder 

 

 

 

 

 

- Forældre 

 

 

 

 

- Elever 

 

 

- MED/TRIO 

- Andre 

 

 

 

 

Signe/Pia 

 

 

 

 

 

Forældre 

 

 

 

 

Elever 

 

anden kommune.  

• Lucia i morgen.  

 

 

• Der har været åbent hus i 

SFO, med mange besøgende.  

• 0.-3. klasse lavede koncert, 

sammen med Ensemble 

Storstrøm i Klosterkirken i 

går. Der var rigtig mange 

tilskuere.  

 

• OBS på busparkering. Lene 

har talt med Viking i dag, og 

vi forventer at det virker fra i 

morgen.  

 

 

• Der har ikke været afholdt 

møder efter sidste møde.  

• Det er brug for at Pelle og 

Laura kommer med på et 

møde i det lille elevråd snart.  

MED:  

 

Andre:  

4. Tanker om sidste mødes 

input fra Charlotte (SSP)  

Alle En snak om på hvilke klassetrin 

SSP´s undervisning skal ligge.  

Vi talte om, at det er 

uhensigtsmæssigt, at det bliver 

italesat, at man som forældre 

udelukker sit barn fra fællesskabet, 

hvis man ikke giver lov til at ens 

barn kommer på de forskellige 

sociale medier.  

Man kunne allerede fra 0. klasse tale 



 

                                                                                                                    

 

med børnene om ”hvad er en ven?”.  

5. Refleksion omkring 

bruges af digitale 

læremidler. 

Alle  

6. Sidste skoledag – hvad 

tænker skolebestyrelsen 

en sidste skoledag skal og 

kan? 

 

Alle 

 Pelle og Laura har talt med de andre 

elever om sidste skoledag. Der kom 

ikke så meget nyt i de 

tilbagemeldinger de fik.  

Det er vigtigt, at der er en voksen, 

der hjælper med at få lavet 

strukturen, planlægningen og få 

koordineret dagen.  

Sidste år havde 9. klasse delt sig i 

grupper, så alle klasser fik besøg og 

lavede aktiviteter. Det fungerede 

godt.  

Der er talt om, at karamellerne ikke 

bliver frosset.  

OBS på at inkludere de små elever i 

showet. Kunne man dele showet op, 

så de små går efter en pause? 

Snak om vandkamp. Hvis der skal 

være vandkamp, skal vandet 

medbringes.  

Forældrene i nuværende 9. klasse 

har talt om at sidste skoledag skal 

være alkoholfri hele dagen.  

Skolebestyrelseskontaktpersonen i 9. 

klasse tager emnet ”alkohol sidste 

skoleår” op på forældremødet i 

efteråret, så der bliver lavet aftale 

om det allerede der.  

Husk at melde ud, at der skal ryddes 

op sidst på dagen. Forældrene skal 

inddrages.  

Hvis der inviteres til morgenmad, 

skal alle inviteres med. Hvis der er 

brug for et økonomisk tilskud, giver 



 

                                                                                                                    

 

skolen det.  

Vigtigt at melde ud til forældrene, 

hvordan sidste skoledag bliver 

afholdt.  

7.  Evt. Alle • Lene og Fritze har været til 

møde, hvor der blev aftalt at 

lave en fælles dag d. 7. 

september 2024, med de 

lokale foreninger, Falsters 

Hjerte, børnehaven og skolen.  

Det bliver en skoledag kl. 12-

16.  

8.  Punkter til næste møde Alle • Sidste skoledag 

• Refleksioner over 

digitale læremidler. 

9.  Personfølsomt Ledelsen  

 

Næste møder:  30/1 24 – 27/2 24 – 23/4 24 – 28/5 24 – 18/6 24  

 


